
Referat fra afd 401 

 

I forbindelse med at vores formand Morten skulle flytte, samt bestyrelsesmedlem Carsten også flytter i 

nærmeste fremtid, blev Morten, Carsten samt Suppleanter Martin og Abbes enige om at det var mig Irene 

som skulle fortsætte som formand, indtil afdelingsmødet i september, hvor vi så vil få valgt 

bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 

 

Med venlig hilsen 

Irene 

 


